
Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 29. septembra 2020 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia:   4    
Ďalší prítomní:  Mgr. Norbert Varga - tlmočník             
     
Návrh bodov programu: 
 
1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí OZ 
3.  Žiadosť o návratnú finančnú dotáciu od Ministerstva financií SR 
4.  Prerokovanie všeobecne záväzného nariadenia o príspevku na fungovanie školských objektov 
5.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Ľudovít Iván. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s 
navrhovanými bodmi programu.  Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhoval nasledujúcich poslancov: 
 
Peter Usačov 
Ladislav Farkas 
Hlasovanie: za 4, proti 0, zdržal sa 2. 
 
Zapisovateľ: Ing. Erika Jakli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva (OZ) 
 
Lajos Iván informoval o splnení návrhov uznesenia predchádzajúceho zasadnutia.  
Údaje z evidencie obyvateľstva: 7 narodení, 6 úmrtí, 11 prisťahovaní, 13 odsťahovaní. Počet 
obyvateľov obce: 2131. 
Iván: 
- Skončila sa realizácia tepelnej izolácie telocvične školy. 
- Západoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. vykonali na území našej obce kontrolu, nakoľko 
počas posledných veľkých dažďov na stále viac a viac miestach vyskytli problémy. Odhalili viac 
takých domácností, ktoré dažďovú vodu pustia do našej kanalizačnej siete. 
- Dvor vytvorený pre verejnoprospešných zamestnancov obce bol naplnený drveným asfaltom, 
avšak budova je v životu nebezpečnom stave, na jej rekonštrukciu by bola potrebná investícia vo 
výške 8000 - 9000 €. 
- Tender vypísaný v súvislosti s odvozom odpadkov bol ukončený, od januára bude odvoz 
komunálneho odpadu zabezpečiť firma FCC. Bude možný aj selektívny zber papiera, ako aj 
umelohmotného odpadu menších rozmerov. 
 - Vykonala sa rekonštrukcia vchodov bytových domov „9“ a „18“, v hodnote cca. 4000 €. 
 - Péter Méry, obyvateľ Holíc postavil 60 m dlhý betónový plot na miesto starého plota MŠ v 
Holiciach. MŠ v časti Veľká Budafa z dotácie združenia rodičov kúpila 2 hracie domčeky, ďalej 
plánuje sa aj výstavba dopravného parku. 
 - Miestny Dobrovoľný hasičský zbor začal s čistením požiarnych hydrantov vodovodnej siete, 
ktoré v čase požiaru by mohli pomôcť pri hasení požiarov. 
- VI. ročník Tanečného tábora na Žitnom ostrove (v organizácii Tanečného súboru Csallóközi 
Táncegyüttes a súboru Póšfa) bol úspešný. 
- 20. augusta, pri príležitosti dňa kráľa sv. Štefana sa uskutočnila slávnostná omša, posvätenie 
chleba, ako aj prednáška pána profesora László Kovácsa. 
- Pri príležitosti 675. výročia prvej písomnej zmienky časti obce Csentőfa sa uskutočnila odhalenie 
a posvätenie pomníka. Uskutočnila sa obnova stĺpca s obrázkom v Čentőfa, ktorý je dielom Márie 
Gráfel. NA elektrifikáciu zvonu v časti Čentőfa sa formou verejnej zbierky podarilo zozbierať 
sumu 1069,- €. 
- Projekt domu smútku v Kostolnej Gale sa ešte posudzuje. 
- Obec predložila žiadosť na rozšírenie kanalizačnej siete obytnej zóny nachádzajúcej sa pri PD 
Póšfa. 
 - Ágnes Csiba, obyvateľka Čechovej predložila projekt na výstavbu ihriska v časti Čechová. 
 
 
3. Žiadosť o návratnú finančnú dotáciu od Ministerstva financií SR 
 
− Iván – z dôvodu výpadku podielových daní spôsobených pandémiou koronavírusu je tu 
možnosť na predloženie žiadosti o bezúročnú návratnú finančnú dotáciu od Ministerstva financií 
SR vo výške 37 000 €, ktorá by mala byť splatená v termíne 2024 až 2027. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 



 
 
 
 
4.  Prerokovanie všeobecne záväzného nariadenia o príspevku na fungovanie školských 
objektov 
 
− Iván – v zmysle nového nariadenia by príspevok v MŠ a ZŠ sa zvýšil z 5 € na 10 €, ako aj 
príspevok na stravovanie v MŠ a ZŠ by sa v prípade MŠ zvýšil z 1,12 eur na 1,65 eur, na prvom 
stupni ZŠ z 0,95 eur na 1,15 eur a na druhom stupni z 1,01 eur na 1,23 eur. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0.  
 
 
5. Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 

• Žiadosť - žiadateľ: obec Horná Potôň 
− Iván – iniciujú uzatvorenie zmluvy o vytvorení vecného bremena na parc. č. 21/3 v kat. úz. 
Čentőfa, za účelom výstavby inžinierskej siete obce Horná Potôň. Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal 
sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Gusztáv Fodor 

− Iván – v kat. úz. Stará Gala by chcel kúpiť plochu pred rodinným domom so súp. č. 43. 
− Usačov – v tejto časti predtým bola cesta, musí sa dohodnúť so susedmi a musí vyhotoviť 
geometrický plán.  
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Andrea Halász 

• Žiadosť - žiadateľ: Tamás Pulai 
− Iván – v kat. úz. Malá Budova parcely č. 214/1 a 214/3 sú evidované ako „cesta“ a tvoria 
majetok žiadateľov. Ponúkajú obci na predaj, za cenu 15€/m². Musíme premyslieť, či obec 
potrebuje tieto pozemky. Verejné cesty v obci na viacerých miestach sú v súkromných rukách. 
− Usačov – nevedia s tým spraviť nič, cesty nemôžu zablokovať. 
− Iván – prípadne by ho mohla kúpiť obec za symbolickú cenu. 
− Farkas – obec predáva pozemky za cenu 1 €/m², za takú sumu môžeme kúpiť aj tento. 
OZ berie na vedomie tieto žiadosti. 

 
• Žiadosť - žiadatelia: Béla Miklós a Zsuzsa Ritter 

− Iván – chceli by dlhodobo prenajať, prípadne kúpiť niektorú z parciel č. 130/10 (v kat. úz. 
Beketfa) alebo č. 135/24 (v kat. úz. Kostolná Gala). 
− Usačov – vieme, čo plánujú? 

− Iván – zaoberajú sa makadamom, tento pozemok by potrebovali na skladovanie. V 
súčasnosti toto územie používa PD. Musíme skontrolovať, aké sú podmienky nájomnej zmluvy. 
Nakoľko z poslancov OZ chýbajú traja, navrhujem, aby táto žiadosť bola prerokovaná na 
nasledujúcom zasadnutí. 
OZ berie na vedomie túto žiadosť. 
 
  

• Žiadosť - žiadatelia: Zoltán Csiba a Enikő Csiba 

− Iván – predmetom ich žiadosti je vymazanie predkupného práva obce týkajúceho sa parciel 
č. 105/11 a 109/11, evidovaných na LV č. 1466 v kat. úz. Veľká Budafa.  
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 



 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Erzsébet Sárosfai 
− Iván – bývalá obyvateľka Holíc, žiada o dvojizbový nájomný byt, jej žiadosť bude zaradená 
do zoznamu žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Adrián Méry 
− Iván – žiada o jednoizbový nájomný byt, jeho žiadosť bude zaradená do zoznamu 
žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Anita Edmár 
− Iván – žiada o hocijaký nájomný byt nachádzajúci sa na území obce, jej žiadosť bude 
zaradená do zoznamu žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Problémy súvisiace s kanalizačnou sieťou 
− Polyák - na dnešné zasadnutie sme prišli preto, lebo v súvislosti s odpadovou vodou 
zápasíme s vážnym problémom. Kúpili sme rodinný dom v časti Malá Budafa, ktorý bol 
postavený v r. 1968. Nemáme možnosť, aby sme mohli napojiť na kanalizačnú sieť. Dostali sme 
až tak ďaleko, že našu odpadovú vodu by sme museli dať odviezť každé 3 týždne, za 130 €. S 
týmto problémom zápasí 6 domácností, ktoré nemajú možnosť napojiť sa. Chceli by sme požiadať 
o spoluprácu zo strany obce.  
− Menyhart – čo môže v tejto veci robiť obec? 

− Iván – rokoval som s riaditeľom Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Prijateľným by 
mohlo byť riešenie, pri ktorom obec by vybudovala kanalizačnú sieť a vodárenská spoločnosť by 
uhradila náklady. Na území obce cca. 60-70 domácností nemá možnosť napojiť sa. 
 
 
Obytná zóna medzi Póšfou a Starou Galou 
− Iván – prebieha sa súdny proces Szajkó-Lesnická. Simon Álló by chcel prístup k svojmu 
pozemku. Vlastníkov pozemkov sme ešte neskontaktovali. 
− Usačov – vlastníkov je veľa. Nezávisle od toho by sme mali začať s tým zaoberať. Je 
potrebný projektový manažér, ktorý by po rozdelení na etapy vyrieši tento proces až do konca. 
− Iván – Aj v časti Beketfa sa nachádza plocha s rozlohou 7,5 ha, mohlo by byť vytvorených 
7 pozemkov. 
− Usačov – to nefigurovalo v predbežných plánoch, ani v územnom pláne obce. 
− Iván – 7 pozemkov by mohlo byť rentabilné riešenie. Z ceny pozemkov by sme mohli 
vybudovať infraštruktúru. 
− Usačov – neželal by som, ak by sa zopakovala to, čo sa stalo pred niekoľkými rokmi v 
súvislosti s pozemkami v Beketfa. Odôvodnenie bolo práve to, aby sme nevytvorili geto, dohodli 
sme sa, že skúsime vytvoriť prostredie, v ktorom sa dá dobre žiť. 
− Iván – chcel by som sa zaoberať obidvoma. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 


